



Registration Process

(traduction française à la page 2)

In order to register your studios routine information in our system, please go to:
<http://udc.dancecompgenie.com>

If you already have a Dance Comp Genie account, you can begin the process of selecting the correct Ultimate Dance Connection competition weekend you are going to attend

If you have never used Dance Comp Genie before, create an account for your studio. Please ensure you input a correct mailing list for your studio. We often need to be able to send you items after the competition is over, and we want to ensure that they will be delivered to a place that accepts mail

Once you have created an account

- Enter all of your students names and birthdates.
- Select the competition location you are attending
- Fill out all of the information pertinent to your studios routines (title of song, level of ability, dance genre) and select the students who dance in each routine.

If you have any questions about our entry guidelines, please click [HERE](#)

PAYMENT

Once all of your routine info has been entered, click the 'download invoice' button to access your studio's invoice. Payment methods are outlined on the invoice

**ROUTINE INFO AND FEES ARE DUE BY
JANUARY 17, 2024**





Processus d'inscription

Afin d'enregistrer les informations de routine de vos studios dans notre système, veuillez vous rendre sur:
<http://udc.dancecompgenie.com>

Si vous avez déjà un Dance Comp Genie compte, vous pouvez commencer le processus de sélection du bon Ultimate Dance Connection week-end de compétition auquel vous allez assister. Si vous n'avez jamais utilisé Dance Comp Genie avant, créez un compte pour votre studio. Veuillez vous assurer d'entrer une liste de diffusion correcte pour votre studio. Nous devons souvent être en mesure de vous envoyer des articles après la fin du concours, et nous voulons nous assurer qu'ils seront livrés à un endroit qui accepte le courrier.

Une fois que vous avez créé un compte

- Entrez tous les noms et dates de naissance de vos étudiants.
- Sélectionnez le lieu de compétition auquel vous participez.
- Remplissez toutes les informations pertinentes aux routines de votre studio (titre de la chanson, niveau de compétence, genre de danse) et sélectionnez les élèves qui dansent dans chaque routine.

Si vous avez des questions sur nos directives d'entrée, veuillez cliquer [ICI](#)

PAIEMENT

Une fois que toutes vos informations de routine ont été saisies, cliquez sur le bouton "Télécharger la facture" pour accéder à la facture de votre studio.
Les modes de paiement sont indiqués sur la facture

**LES INFORMATIONS DE ROUTINE ET LES FRAIS
SONT DUS D'ICI LE 17 JANVIER 2024**

